
Protokół Nr V/2019
z V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 24 stycznia 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.00, a zakończyła o 18.30.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21 

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej.

4. Informacja o realizacji Łowickiej Karty Dużej Rodziny 3+ i rodziny zastępczej za 2018
rok oraz Łowickiej Karty Seniora za 2018 rok.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza  na 2019 rok
wraz z autopoprawką. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmieniającej  uchwałę  w sprawie ustalenia
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowa-
nia miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miasta Łowi-
cza.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji Zakładu Ob-
sługi  Przedszkoli  Miejskich  w Łowiczu  oraz  utworzenia  i  nadania  statutu  Zakładowi
Ekonomiczno- Administracyjnemu w Łowiczu,

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Miasta Łowicza,

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zawarcie przez Zakład
Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu i dzierżawy po umowach
zawartych na czas oznaczony  z tymi samymi stronami, których przedmiotem są te same
nieruchomości  znajdujące  się  w  zasobach   Gminy  Miasto  Łowicz,  pozostające
 w administracji tej jednostki organizacyjnej,

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia
bonifikaty od opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego
gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów,

11. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska
dla Miasta Łowicza na lata 2019-2022 z perspektywą do 2026”,

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyj-
nej Rady Miejskiej w Łowiczu na 2019 rok, 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023,

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świad-
czenia niepieniężne  w formie  posiłku  i  świadczenia  rzeczowego w postaci  produktów
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żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole
i w domu" na lata 2019-2023, 

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celo-
wego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych   wieloletnim rządowym progra-
mem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023,

16. Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Miasto Łowicz do realizacji  projektu pod nazwą: Port „Szczęśliwa Rodzina”, dofinanso-
wanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Pro-
gramu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 09-
IX, Działanie dla Osi 02-IX.2, Poddziałanie 01-IX.2.1. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego  w  Łodzi  na  postanowienie  Wojewody  Łódzkiego  Nr  PNIK-
I.4231.1055.2018 z dnia 28 grudnia 2018 r. dotyczącego niewyrażenia zgody na zmianę
nazwy ulicy położonej w Łowiczu z „ul. Żołnierzy Niezłomnych” na „ul. 17-go stycznia
1649 r.”. 

18. Przyjęcie  planu pracy Rady  i Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu na 2019 rok.
19. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
20. Interpelacje, zapytania sprawy różne.
21. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
22. Zakończenie obrad  V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1

Otwarcia obrad V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Henryk Zasępa.
Powitał Radnych oraz zaproszonych gości:  Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana Bogusława  Bończaka  oraz  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana
Mariusze  Siewiere.  Powitał  Przewodniczących  Zarządu Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię
Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, Dyrektorów
jednostek organizacyjnych miasta, Radcę Prawnego Panią Katarzynę Kranik-Saleh, pracowników
Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych co
stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
V Sesji wraz z projektami uchwał został wysłany wszystkim zaproszonym Radnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował,  że wpłynęło pismo Burmistrza
Miasta  Łowicza  z  prośbą  o  wprowadzenie  pod obrady Sesji  Rady Miejskiej  projektu  uchwały
w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na postanowie-
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nie Wojewody Łódzkiego Nr PNIK-I.4231.1055.2018 z dnia 28 grudnia 2018r. dotyczącego niewy-
rażenia zgody na zmianę nazwy ulicy położonej w Łowiczu z „ul. Żołnierzy Niezłomnych” na „ul.
17-go stycznia 1649r.” oraz autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta
Łowicza na 2019 rok. 

(pisma stanowią załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w punk-
cie 17 jako rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Łodzi na postanowienie Wojewody Łódzkiego Nr PNIK-I.4231.1055.2018
z dnia 28 grudnia 2018 r. dotyczącego niewyrażenia zgody na zmianę nazwy ulicy położonej w Ło-
wiczu z „ul. Żołnierzy Niezłomnych” na „ul. 17-go stycznia 1649 r.”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosowała „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosowała „za”.

15 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że projekt uchwały został wprowa-
dzony do porządku sesji większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Ło-
wicza na 2019 rok. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził,  że autopoprawka została wprowa-
dzona do porządku sesji większością głosów. 

Ad. 3

Protokół z IV Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, proto-
kół z IV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian. 

Ad. 4

Informację o realizacji Łowickiej Karty Dużej Rodziny 3+ i rodziny zastępczej za 2018 rok
oraz Łowickiej Karty Seniora za 2018 rok –  przedstawiła Pani Maria Więckowska Sekretarz
Miasta.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska przyjęła informację
o realizacji Łowickiej Karty Dużej Rodziny 3+ i rodziny zastępczej za 2018 rok oraz Łowickiej
Karty Seniora za 2018 rok.

Ad. 5

Projekt  uchwały w  sprawie  zmian  budżetu  Miasta  Łowicza   na  2019  rok   wraz  z
autopoprawką – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek, Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)
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Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza  na 2019 rok wraz z auto-
poprawką. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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15 „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
większością głosów:

Uchwałę Nr V/34/2019
Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie  zmieniającej uchwałę  w sprawie ustalenia maksymalnej liczby
zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  oraz  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży
i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miasta Łowicza –  przedstawiła Pani
Monika Jagieła Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz Ża-
czek.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

Opinię Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawiła Elżbieta Szacho-
głuchowicz Główny Specjalista ds. Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Prze-
ciwdziałania Narkomanii.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa   stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie  ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholo-
wych na terenie Gminy Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 2 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
większością głosów:

Uchwałę Nr V/35/2019

Ad. 7

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  likwidacji  Zakładu  Obsługi  Przedszkoli
Miejskich  w  Łowiczu  oraz  utworzenia  i  nadania  statutu  Zakładowi  Ekonomiczno-
Administracyjnemu  w  Łowiczu  –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu
Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie likwidacji  Zakładu  Obsługi  Przedszkoli  Miejskich
w Łowiczu  oraz  utworzenia  i  nadania  statutu  Zakładowi  Ekonomiczno-  Administracyjnemu
w Łowiczu.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/36/2019

Ad. 8

Projekt uchwały w sprawie wysokości  zasad ustalania oraz rozliczania dotacji  celowej dla
podmiotów  prowadzących  żłobki  na  terenie  Miasta  Łowicza  –  przedstawiła  Pani  Joanna
Mostowska Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)
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Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielembo-
rek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu uchwały w sprawie wysokości  zasad ustalania  oraz rozliczania  dotacji
celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/37/2019

Przewodniczący Radny Henryk Zasępa zarządził przerwę w obradach od godz. 14.25 do godz.
15.00.

Po przerwie. 

Ad. 9

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia   zgody  na  zawarcie  przez  Zakład  Gospodarki
Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu i dzierżawy po umowach zawartych na
czas oznaczony   z tymi samymi stronami, których przedmiotem są te same nieruchomości
znajdujące  się  w  zasobach  Gminy  Miasto  Łowicz,  pozostające
 w administracji  tej  jednostki organizacyjnej –  przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik
Wydziału Gospodarki Gruntami. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz Ża-
czek. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia   zgody  na  zawarcie  przez  Zakład
Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu i dzierżawy po umowach zawartych
na  czas  oznaczony   z  tymi  samymi  stronami,  których  przedmiotem są  te  same  nieruchomości
znajdujące  się  w  zasobach  Gminy  Miasto  Łowicz,  pozostające  w  administracji  tej  jednostki
organizacyjnej.

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/38/2019

Ad. 10

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od opłaty
jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na
cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów – przedstawiła Pani Anna Gajewska Na-
czelnik Wydziału Gospodarki Gruntami. 

(stanowi załącznik)

Radny Jacek Wiśniewski w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość i niezależni złożył
wniosek o zmianę wysokości bonifikaty z 60% na 99% w momencie wniesienia opłaty w roku,
w którym nastąpiło przekształcenie. 

W dyskusji nad uchwałą udział wzięli: Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Grun-
tami, Radny Robert Wójcik, Radny Jacek Wiśniewski, Radny Jakub Wolski, Radna Zofia Kroc,
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Radny Marek Boroski, Radny Krzysztof Olko, Burmistrza Krzysztof Kaliński, Radny Lech Ani-
szewski, Radny Michał Trzoska. 

Radny Jacek Wiśniewski złożył wniosek wynikający z dyskusji nad uchwałą, aby przesunąć ją na
kolejne posiedzenie rady. 

Pani Katarzyna Kranik-Saleh Radca Prawny  poinformowała, że wnioskiem dalej idącym jest
zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie wniosku polega-
jącego na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków
udzielenia bonifikaty od opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego
gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.

2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

6 „za”, 15 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek nie został przyjęty przez
Rade Miejską.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  zaproponował  przegłosowanie  wniosku
zgłoszonego przez Radnego Jacka Wiśniewskiego dotyczącego zmiany wysokości bonifikaty z 60%
na 99% w momencie wniesienia opłaty w roku, w którym nastąpiło przekształcenie.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.

2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.
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7 „za”, 14 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek nie został przyjęty przez
Rade Miejską.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz Ża-
czek.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od
opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na
cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosowała „przeciw”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosował „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosowała „przeciw”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
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18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.

19. Radny Robert Wójcik głosowała „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosowała „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosowała „za”.

15 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
większością głosów:

Uchwałę Nr V/39/2019

Ad. 11

Projekt uchwały  w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Łowicza
na lata 2019-2022 z perspektywą do 2026” –  przedstawiła Pani Grażyna Porwańska autorka
programu. 

Radny  Robert  Wójcik  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl”  złożył  wniosek, w  sprawie
uwzględnienia w aktualizacji „Programu ochrony środowiska dla miasta Łowicza na lata 2019-2022
z perspektywą do 2026 roku” wymienionych zadań w piśmie.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz Ża-
czek.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie  uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta
Łowicza na lata 2019-2022 z perspektywą do 2026”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
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6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/40/2019

Ad. 12

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Łowiczu na 2019 rok – przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Janicki.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miej-
skiej w Łowiczu na 2019 rok.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/41/2019

Ad. 13

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek
w szkole i w domu" na lata 2019-2023 – przedstawiła Pani Urszula Markowicz Z-ca Dyrektora
MOPS w Łowiczu. 

(stanowi załącznik)
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Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia Programu osłonowego w zakresie dożywiania
„Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/42/2019

Ad. 14

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia niepieniężne
w formie  posiłku i  świadczenia  rzeczowego w postaci  produktów żywnościowych dla  osób
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 –
przedstawiła Pani Urszula Markowicz Z-ca Dyrektora MOPS w Łowiczu. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący komisji Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie  określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia
niepieniężne w formie posiłku i świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla
osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
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16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/43/2019

Ad. 15

Projekt  uchwały w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do
świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub
żywności dla osób objętych   wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2019-2023 - przedstawiła Pani Urszula Markowicz Z-ca Dyrektora MOPS w Łowiczu.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na
zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych    wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/44/2019

Ad. 16

Projekt  uchwały   w sprawie  wyrażenia  zgody  na przystąpienie  Gminy Miasto  Łowicz  do
realizacji   projektu pod nazwą:  Port  „Szczęśliwa Rodzina”,  dofinansowanego ze  środków
Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 09-IX, Działanie  dla Osi 02-
IX.2,  Poddziałanie  01-IX.2.1  –  przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz  Z-ca  Dyrektora  MOPS
w Łowiczu

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Miasto
Łowicz  do  realizacji   projektu  pod  nazwą:  Port  „Szczęśliwa  Rodzina”,  dofinansowanego  ze
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środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 09-IX, Działanie dla Osi 02-IX.2,
Poddziałanie 01-IX.2.1.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr V/45/2019

Ad. 17
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Projekt  uchwały  w sprawie wniesienia  skargi  do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
w Łodzi na postanowienie Wojewody Łódzkiego Nr PNIK-I.4231.1055.2018 z dnia 28 grudnia
2018  r.  dotyczącego  niewyrażenia  zgody  na  zmianę  nazwy  ulicy  położonej  w  Łowiczu
z „ul. Żołnierzy Niezłomnych” na „ul. 17-go stycznia 1649 r.” – przedstawiła Pani Maria Więc-
kowska Sekretarz Miasta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyj-
nego w Łodzi na postanowienie Wojewody Łódzkiego Nr PNIK-I.4231.1055.2018 z dnia 28 grud-
nia 2018 r. dotyczącego niewyrażenia zgody na zmianę nazwy ulicy położonej w Łowiczu z „ul.
Żołnierzy Niezłomnych” na „ul. 17-go stycznia 1649 r.”

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.

18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
większością głosów:

Uchwałę Nr V/46/2019

Ad. 18

Przyjęcie planu pracy Rady i Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu na 2019 rok.

Plan Pracy Rady Miejskiej na 2019 rok - przedstawił Przewodniczący Rady Henryk Zasępa. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa zaproponował  zmianę  terminu  sesji
z 27.06.2019r. na 25.06.2019r. 
Radny Robert Wójcik  zaproponował wprowadzenie dodatkowego tematu do sesji listopadowej
dot. informacji o realizacji inwestycji Modernizacji Oczyszczalni Ścieków oraz budowie Wiaduktu
i Dróg Dojazdowych.
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   zaproponował  przegłosowanie  planu  pracy
Rady Miejskiej na 2019 rok wraz z zaproponowanymi zmianami:

Głosowanie:
21 „za”, 0 „przeciw”, 0”wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa   stwierdził,  że  plan pracy Rady Miejskiej na
2019 rok wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie.

Plan Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował przegłosowanie  planu Komisji
Społecznej.

Głosowanie:
21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że  plan Komisji Społecznej został
przyjęty jednogłośnie.

Plan Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta.
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował przegłosowanie  planu Komisji
Mieszkaniowej i Socjalnej.

Głosowanie:
21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa   stwierdził, że  plan Komisji Mieszkaniowej i 
Socjalnej został przyjęty jednogłośnie.

Plan Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz
Żaczek.
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował przegłosowanie  planu Komisji
Gospodarczej i Rozwoju Miasta.

Głosowanie:
21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  plan  Komisji  Gospodarczej
i rozwoju Miasta został przyjęty jednogłośnie.

Plan Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek. 
Radny  Lech  Aniszewski  zaproponował  zmianę  daty  posiedzenia  Komisji  z  24.10.2019r.
na 28.10.2019r.
Radna  Zofia  Wielemborek  zaproponowała  przegłosowanie  przez  Komisję  zaproponowanej
zmiany terminu. 

Głosowanie:
7 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie planu Komisji 
Budżetu i Finansów.

Głosowanie:
21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że plan Komisji Budżetu i Finansów
został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 19

Informacja  Burmistrza  Miasta o  działaniach  w okresie  między Sesjami –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Pan Janusz Michalak Dyrektor  Oczyszczalni  Ścieków, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik
Miasta, Pan Robert Oberman Naczelni Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz
Pani  Maria  Więckowska  Sekretarz  Miasta  przedstawili  informację  dotyczącą  modernizacji
Oczyszczalni Miejskiej. 

Radny Michał Trzoska poprosił o pisemna informację dotycząca ,modernizacji oczyszczalni. 
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Rada Miejska przyjęła Informację o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 20

Interpelacje, zapytania, sprawy różne.

Radny Michał Trzoska w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość i niezależni złożył in-
terpelację w sprawie sporządzenia pisemnej informacji w okresie między sesjami przez Burmistrza i
jego zastępców. 

(stanowi załącznik)

Radny Michał Trzoska złożył zapytania:

- czy miasto planuje uregulować status współpracy międzynarodowej z innymi miastami?

- czy zostały podjęte jakiekolwiek działania zmierzające ku wpisaniu miasta do Sieci Miast Kre-
atywnych UNESCO?

- kiedy zakończą się roboty na ul. Piaskowej i co spowodowało tak długi czas prowadzenia prac?

(stanowią załączniki)

Radny Leszek Plichta złożył interpelację w sprawie zagospodarowania skweru bł Bolesławy La-
ment

(stanowi załącznik)

Radny Leszek Plichta oraz Radny Dariusz Dzik złożyli zapytanie w sprawie uporządkowania 
porzuconych samochodów na terenie miasta.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc złożyła interpelację w sprawie uruchomienia linii autobusowej przy ul. Genera-
ła Stanisława Klickiego.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc złożyła zapytania:

- kiedy jest planowana rewitalizacja kamienicy przy ul. Tkaczew 13?
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- czy jest zgoda rodziny Pana S. Rotstada na naniesienie tablicy „Zasłużony dla Miasta Łowicza” na
nagrobku, jeśli tak to kiedy tablica będzie wykonana i wmontowana?

- w sprawie zabezpieczenia lokali  dla ZHP, Stowarzyszenia Łowickiego Klubu Amazonek oraz
Klubu SENIORA Radość,

-  czy  jest  planowane  w  2019  r.  wystąpienie  o  środki  unijne  na  rewitalizację  Starego  Rynku
i ul. Zduńskiej.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa złożył interpelację w sprawie poprawy bezpie-
czeństwa na skrzyżowaniu ul. Bonifraterskiej z ul. Długą.

(stanowi załącznik)

Radny Lech Aniszewski złożył zapytania w sprawie:

- udostępnienia kopii wniosku/zapytania do Wojewódzkiego Zarządu Dróg odnośnie montażu ła-
wek i wiaty rowerowej przy ul. Łęczyckiej;

- montażu oznakowania pionowego przy skrzyżowaniach ul. Granicznej z ul. Sadową, ul. Granicz-
nej z ul. Górną, ul. Granicznej z ul. Małą oraz ul. Granicznej z ul. Jastrzębską oraz w sprawie za-
montowania progu zwalniającego na odcinku ul. Granicznej pomiędzy ul. Sadowa a ul. Małą;

- o możliwość uczestniczenia przy wyborze lokalizacji montażu czujników jakości powietrza.

(stanowią załączniki)

Radna Zofia Wielemborek złożyła zapytanie w sprawie zakupu defibrylatora.

(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację w sprawie:

- programu „Rowerowe Łódzkie”;

- wprowadzenia tzw. „bonu żłobkowego” dla rodzin.

(stanowią załączniki)

Ad. 21

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  Sesja  Rady
Miejskiej  odbędzie  się  w dniu  27  lutego  2018 roku (środa)  o  godzinie  12.00  z  następującymi
tematami:
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- rozpatrzenie projektów uchwał

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  poinformował,  że  posiedzenia  komisji
planowane są w dniach:
12.02.2018 r. godz. 15.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna
18.02.2018 r. godz. 15.00 Komisja Społeczna
26.02.2018  r.  godz.  14.00  Komisja  Gospodarcza  i  Rozwoju  Miasta  oraz  Komisja  Budżetu  i
Finansów

Burmistrz  Miasta  Krzysztof  Jan  Kaliński  poinformował,  że  zachodzi  potrzeba  zwołania
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w celu podjęcia uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza
do złożenia wniosku NFOŚiGW w Warszawie o zwiększenie dofinansowania. Planowany termin
Nadzwyczajnej Sesji to 4 lub 5 lutego o godz. 16.00.
 
Ad. 22

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

            Protokołowała:                                           Przewodniczący Rady:

            Marta Nowak     Henryk Zasępa
            Podinspektor
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